
Országgyűlési képviselő

Iromány száma: K/16740.

Benyújtás dátuma: 2021-07-12 09:07

Parlex azonosító: N1B33I3C0001

Címzett: Kövér László, az Országgyűlés elnöke
Benyújtó: Dr. Steinmetz Ádám (Jobbik) 

Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Palkovics László, innovációért és technológiáért 
felelős miniszter 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Milyen megoldást kínálnak azoknak az embereknek, 
akik az esti órákban akarnak tömegközlekedéssel Balatonmáriafürdőről Marcali térségébe 
hazajutni?" 

Tisztelt Dr. Palkovics László Miniszter Úr!

Országgyűlési képviselői munkám során megkülönböztetett figyelemmel igyekszem szűkebb 
hazám, Somogyország és a somogyi emberek problémáira megoldást keresni az Ön segítségével is. 
Vannak olyan, a térségben élő honfitársaink mindennapjait megkeserítő jelenségek, amelyek egy kis
odafigyeléssel megoldhatók. Ilyen például az éjszakai buszjáratok indítása Balatonmáriafürdő és 
Marcali között.

A Balaton délnyugati részében a nyári hónapokban hagyományosan a turizmus-vendéglátás biztosít 
munkát a Marcali járásban élő embereknek. A probléma viszont az, hogy Balatonmáriafürdőről 21 
óra után pár perccel indul el az utolsó busz Marcali irányába, miközben a szórakozóhelyek, a 
vendéglátóhelyek jellemzően 22 óra után zárnak, így rengeteg somogyi ember utazása nem 
biztosított a tömegközlekedés által.

Nem biztosított tömegközlekedéssel a hazajutása azoknak, akik éjszakába nyúlóan dolgoznak, és 
azoknak a hazajutása sem, akik szórakozni, kikapcsolódni mennek a Balaton-partra.

Figyelembe kell venni, hogy nincs mindenkinek autója, a diákmunkát végzők többségének pedig 
még jogosítványa sincs.

Tisztelettel kérdezem ezért Miniszter Urat:

Milyen megoldást kínálnak azoknak a vendéglátóipari dolgozóknak, diákmunkásoknak és a 
Balaton-parton kikapcsolódni vágyó embereknek, akik az esti órákban akarnak tömegközlekedéssel 



Balatonmáriafürdőről Marcali térségébe hazajutni?

Várom megtisztelő válaszát.

Sportbaráti üdvözlettel,

dr. Steinmetz Ádám
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